
Před rokem jsme vás informovali (zpravodaj 9/2017) o tom, že na zasedání zastupitelstva v červnu 2017 

podali zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU návrh na doplnění programu, který se týkal opravy silnice 

v lokalitě Na Hranicích ve vlastnictví obce Doubrava. Konkrétně se jednalo o úsek před pozemkem a 

domem, které jsou z důvodu stavu této silnice nadměrně podmáčeny povrchovou i nadzemní vodou. 

Náš návrh byl koalicí podpořen. Byla schválena oprava části silnice v úseku před podmáčeným 

pozemkem a domem. 

Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková, zastupitelka 
NAŠE DOUBRAVA 

info@nasedoubrava.cz 

 

Současně s tím, že byla schválena oprava části silnice, tak jak uvádí Jiřina Ferenčíková, bylo schváleno, 

že tento úsek opravy bude zařazen do plánu oprav místních komunikací v rámci důlních škod pro rok 

2018. Zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU těší, že byl za peníze z důlních škod opraven úsek od zrcadla 

kolem rybníků po křižovatku navazující na ulici Doubravskou. Oprava cesty skončila asi 100 metrů od 

trpící stavby a pozemku, tedy před opravou úseku, který schválilo zastupitelstvo. 

 

MUDr. Pavel Spurný, zastupitel  
NAŠE DOUBRAVA 

info@nasedoubrava.cz 

Zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU jsou rádi, že vedení obce opravuje cesty nad rámec 
schváleného usnesení zastupitelstva. A současně se těší, že bude navazovat oprava cesty až 
před pozemek a stavbu, tak jak opravu schválilo zastupitelstvo. Pevně věříme, že bude celá 
záležitost dotažena do konce, že se sousedé dočkají opravy cesty před jejich domem. A 
současně, že zastupitelstvo dodrží schválené usnesení. Také se těšíme, že z peněz z důlních 
škod budou postupně opraveny i další cesty v obci.  
 

Lukáš Szebesta, zastupitel  
NAŠE DOUBRAVA 

info@nasedoubrava.cz 

Je prima, že máme v obci koupaliště. Minimálně v období horkých dní od 27. 5. 2018 kdy byla 

otevřena koupaliště v Havířově a Karviné do 10. 6. 2018 mohlo být návštěvníky využíváno 

koupaliště pro koupání 15 dní. Zastupitelé za NAŠI DOUBRAVU jsou toho názoru, že když už 

máme v obci koupaliště, tak by mělo být využíváno co nejvíce v souladu s klimatickými 

podmínkami vhodnými ke koupání a ke spokojenosti návštěvníků. 

Ing. Petr Vrubel, zastupitel  
NAŠE DOUBRAVA 

info@nasedoubrava.cz 

 


